

ERAKUNDE ADIERAZPEN PROPOSAMENA PROPIUESTA DE DECLARACION INSTITUCIONAL



Lehendakaritza Presidencia

Chrysallis Euskal Herriaren kanpainaren aurkako erasoak direla eta. **Ante los ataques contra la campaña de Chrysallis Euskal Herria**

Errealitate oso zehatz baten inguruan lan egiten duen guraso elkarte txiki bat da Chrysallis: transexualitate egoeran dauden adin txikikoen errealtatea, beren beharretan laguntza emanez eta maitatuz. Aipatutako elkartean sentsibilitate politiko eta erlijioso guzietako familiak daude, beren seme-alaben zorionaren aldeko ahaleginean elkartuta.

Gipuzkoako Batzar Nagusiek oinarrizkotzat jotzen dute errealitate hori azaltzea gizartea ezagutu dezan eta horrela, begirunez eta laguntza emanez joka dezan. Horixe da martxan jarritako kanpainaren helburua, “Badira zakila duten neskak eta bulba duten mutilak. Horrelaxe da!” goiburuaz: hitz egitea, elkarrizketa izatea eta gero eta gehiago ezagutzea, errespetua, azterketa eta zientziaren zehaztasuna medio.

Kampaina hori azkenaldian jasaten ari den eraso onartezinak direla eta, Gipuzkoako Batzar Nagusiek babesia adierazten diote Chrisallys Euskal Herria elkarteari hala nola adin txikikoen transexualitatea azaltzeko egin duen kanpainari. Azkenik, Gipuzkoako Batzar Nagusiek irmo baztertzen dituzte aipatutako kanpainak jasandako erasoak, baita sexu-bazterkeria mota oro ere, hala nola transfobiak, homofobiak eta lesbofobiak erakusten duten indarkeria.

Chrysallis es una pequeña asociación de madres y padres que atiende una realidad muy concreta: la de los menores en situación de transexualidad, desde el acompañamiento a sus necesidades y desde el amor. En la citada asociación hay familias de todas las sensibilidades políticas y religiosas, unidas en la lucha por la felicidad de sus hijos e hijas.

Las Juntas Generales de Gipuzkoa consideran fundamental la visibilización de su realidad para que la sociedad tenga conocimiento de la misma y así poder respetarla y acompañarla. Ese es el objetivo de la campaña que ha puesto en marcha bajo el lema “Hay niñas con pene y niños con vulva. Así de sencillo”: hablar, dialogar e ir profundizando en el conocimiento, desde el respeto, el estudio y el rigor científico.

Ante los injustificados ataques que dicha campaña viene sufriendo los últimos días, las Juntas Generales de Gipuzkoa manifiestan su apoyo a la asociación Chrysallis Euskal Herria, así como a la campaña de visibilización que han realizado sobre la transexualidad de menores. Por último, las Juntas Generales de Gipuzkoa rechazan de manera contundente los ataques sufridos por dicha campaña, así como cualquier tipo de discriminación sexual, como la violencia que se manifiesta en forma de transfobia, homofobia y lesbofobia.